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OR-RM.0002.3.6.2021 

Protokół Nr XXXVI/21 

z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 24 lutego 2021 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Pan Patryk Mikołajewski   - Burmistrz Koronowa 

Pan Sławomir Marszelski   -  I Z-ca Burmistrza Koronowa, 

Pan Piotr Kazimierski   - II Z – ca Burmistrza koronowa 

Pani Alicja Tymek    - Skarbnik Gminy, 

Aleksandra Szews     - Sekretarz Gminy     

Pan Rafał Bułka    - Radca Prawny UM w Koronowie. 

 

1.Otwarcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk. Poinformowała zebranych, że 

obrady sesji Rady Miejskiej w Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji 

dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

W związku z trwającą pandemią koronawirusa przewodnicząca obrad zaapelowała 

do radnych o zachowanie szczególnych środków ostrożności podczas obrad sesji. 

 

2.Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.      

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk 

stwierdziła prawomocność obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 19 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

Lista obecności radnych  stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Witam serdecznie: 

1. Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 

2. Burmistrza Koronowa Pana Patryka Mikołajewskiego, Zastępcę Burmistrza Pana 

Sławomira Marszelskiego, Zastępcę Burmistrza Koronowa Pana Piotra 

Kazimierskiego, Skarbnik Gminy Panią Alicję Tymek, Sekretarz Gminy Panią 

Aleksandrę Szews oraz pracowników urzędu.  

3. Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy Pana Jarosława 

Góźdź. 

4. Wszystkich mieszkańców Gminy Koronowo oglądających transmisję obrad sesji.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – W tym miejscu o głos 

prosi Pan burmistrz Patryk Mikołajewski. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Pani Przewodnicząca, Szanowni 

Państwo Radni, Szanowni Państwo. Ja mam taką propozycję. Czy moglibyśmy uczcić 

minutą ciszy Pana Aleksandra Dobę, śp., społecznika, entuzjastę naszego Zalewu 

Koronowskiego. Mam nadzieję naszego już niebawem. I myślę, że taki patron dla 

naszego zalewu na ogólną Polskę. propagator, popularyzator sportów wodnych byłby 

odpowiedni. Dlatego proszę o minutę ciszy. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Bardzo proszę 

wszystkich radnych o powstanie. Uczcijmy minutą ciszy Pana Aleksandra Dobę. 

Dziękuję, 

 

3.Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do punktu 

trzeciego porządku obrad sesji do wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Wnoszę o 

wprowadzenie dodatkowego punktu pod nazwą Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie rozpatrzenia petycji  w interesie publicznym w zakresie masowych szczepień 

przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

Proponuję wprowadzić ten projekt jako punkt 18a. 

Kto jest za wprowadzeniem dodatkowego punktu pn. Rozpatrzenie projektu uchwały 
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w sprawie rozpatrzenia petycji  w interesie publicznym w zakresie masowych szczepień 

przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 do porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Za – 19 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Zatem punkt ten 

zostanie wprowadzony do porządku obrad sesji jako punkt 18a. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Czy są wnioski o zmianę 

porządku obrad sesji? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski wniósł o wprowadzenie 

do porządku obrad sesji dodatkowego punktu pn. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu 

jej składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Kto z Państwa radnych 

jest za wprowadzeniem do porządku obrad sesji jako punkt 18 b: Rozpatrzenie projektu 

uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz 

warunków i trybu jej składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Za – 19 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się –  0 głosów 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Zatem projekt uchwały 

zostanie wprowadzony jako punkt 18b. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Czy są jeszcze wnioski 

o zmianę porządku obrad sesji? Nie widzę. 
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Zatem porządek obrad sesji po zmianach wygląda następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach. 

7. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy o aktualnej sytuacji na rynku 

pracy oraz bezrobociu na terenie Gminy Koronowo. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej – działki ewidencyjnej nr 99/3 i 99/9 położonej w 

Samociążku gm. Koronowo. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi położonego 

w miejscowości Koronowo. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi położonego 

w miejscowości Mąkowarsko. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
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przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

oznaczonej nr ewidencyjnym 14/1 położonej w miejscowości Gogolinek, stanowiącej 

własność Gminy Koronowo. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

zabudowanej oznaczonej nr ewidencyjnym 123/45 oraz 123/34, położonej 

w miejscowości Wierzchucin Królewski, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

18a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  w interesie 

publicznym w zakresie masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

18 b. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 

19. Zapytania, wnioski i informacje. 

20. Składanie interpelacji. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  

22. Zamknięcie obrad XXXVI sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Przechodzimy do punktu 

czwartego porządku obrad sesji: Przyjęcie protokołu z obrad: XXXIV sesji Rady Miejskiej 

w Koronowie. 

- Kto z Pań, Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XXXIV sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie?  

Za- 19 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymujące się – 1 głos 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 
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5.Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

piątego  porządku obrad sesji, do sprawozdania Burmistrza Koronowa z działalności 

międzysesyjnej. 

Sprawozdanie zostało zamieszczone na eSesji. Czy mają Państwo radni jakieś pytania 

do sprawozdania? 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

szóstego porządku obrad sesji, do informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Koronowie o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

7. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy o aktualnej sytuacji na 

rynku pracy oraz bezrobociu na terenie Gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

siódmego porządku obrad sesji, do informacji Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy 

o aktualnej sytuacji na rynku pracy oraz bezrobociu na terenie Gminy Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk - O przedstawienie informacji 

poproszę Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy Pana 

Jarosława Góźdź. 

Informacja stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk - Czy mają Państwo radni jakieś 

pytania do przedstawionej informacji? 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – Ja mam takie pytanie dotyczące pracodawców, 

którzy prowadzą gospodarstwa rolne, a również wystąpili z wnioskiem o dofinansowanie 

z tej tarczy do miejsc pracy, tak, dla pracowników, o utrzymanie miejsca pracy. I w związku 
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z tym, że na koniec grudnia składaliśmy takie oświadczenie, gospodarstwa rolne nie 

posiadają odpowiedniego PKD. Ponieważ prowadzę gospodarstwa mają tylko nadany 

REGON i są zwolnione z podatku dochodowego. Czy Panu w tej kwestii coś wiadomo? 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy Pan Jarosław Góźdź 

- Na chwilę obecną, z mojej wiedzy wynika, że wsparcie w ramach tarczy branżowej 

udzielane jest według PKD. Czyli tutaj jeżeli chodzi o, jeżeli nie ma PKD to jakby tutaj, 

to wsparcie nie było należne. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz - Ale wnioski, które były składane one były przyjęte i 

ta dotacja została udzielona do miejsc pracy. Tak? Warunkiem było przez rok utrzymanie 

miejsca pracy dla pracownika. Ja mówię o gospodarstwach rolnych, zatrudniających 

pracowników i na utrzymanie tych miejsc pracy dla pracownika w tych gospodarstwach 

rolnych, również była ta tarcza antykryzysowa przeznaczona. Ponieważ na dzień 

31 grudnia 2020 roku musieliśmy składać oświadczenia i w tych oświadczeniach trzeba 

było podać numer PKD, bądź numer zarejestrowania w ewidencji gospodarczej. Ponieważ 

gospodarstwa rolne takiego numeru nie posiadają, tylko posiadają numer REGON, no w 

związku z tym wiedza jest nasza taka, że do tej pory nie otrzymaliśmy informacji na temat, 

czy będziemy musieli zwracać tą dotację, rolnicy będą musieli zwracać pracodawcy, tak 

czy? 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy Pan Jarosław Góźdź 

-  Rozumiem. Instrumenty, które realizowały Urzędy Pracy? 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz To nie było przez Urząd Pracy tylko bezpośrednio 

przez banki kierowaliśmy, tak, wnioski. 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy Pan Jarosław Góźdź  

- Czyli państwo składaliście tarcza finansowa i tarczy antykryzysowe to są instrumenty, 

które są realizowane przez kilka instytucji. I myśmy się, my się skupiamy na 

instrumentach, które my realizujemy, my jako urzędy pracy, działające z ramienia 

starostwa. Natomiast wsparciem były też tarcze finansowe, które były realizowane przez 

PFR. Także tutaj przykro mi bardzo, ale nie odpowiem Pani. Tak, bo to trzeba po prostu 

zasięgnąć informacji w PFR, czyli u dysponenta tych środków które realizował. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Dziękuję, czy jeszcze ktoś z 

państwa radnych ma pytanie? Pan radny Tomasz Skotnicki. 

Radny Pan Tomasz Skotnicki - Oglądaliśmy te statystyki, które zostały przez Pana 
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skrupulatnie, rzetelnie przedstawione. No za tymi statystykami kryją się ludzie i ja mam 

takie pytanie, to co Pan powiedział prezentując te statystyki, że jakby mamy to opóźnienie 

kwartalne, tak, w związku z osobami, które dostają wypowiedzenia z pracy kończy im się 

umowa po trzech miesiącach. I w tej chwili jesteśmy na takim etapie, że jeżeli osoby 

dostały wypowiedzenie z końcem grudnia, zgłoszą się do Państwa w miesiącu kwietniu. 

Czyli te osoby nie są ujęte w tych statystykach, bo ich na ten moment nie ma. Ja mam 

takie pytanie dotyczące zakładów pracy. Czy warto się, macie sygnały z zakładów pracy, z 

naszego powiatu, z naszej gminy, dotyczące zwolnień, zwolnień grupowych? Jak te 

statystyki zmienią się za dwa tygodnie?  

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy Pan Jarosław Góźdź  

- Szanowny Panie. Jeżeli chodzi o zgłaszanie grupowych zwolnień, to aktualnie nie 

widzimy żadnych zwolnień grupowych takich, które byłyby ponad miarę w stosunku do 

zeszłego roku. Czyli tutaj w regionie, już nie skupiam się na Koronowie, ale mówię ogólnie 

o bydgoskim Urzędzie Pracy. Nie spodziewamy się takiego wzrostu bezrobocia, który 

byłby spowodowany dużymi zwolnieniami grupowymi. Owszem to są firmy jedne mniejsze, 

drugie większe, ale to są zgłoszenia, bo to są na razie zgłoszenia w ilości kilkunastu, 

kilkudziesięciu osób. Czyli w skali nie tylko Gminy Koronowo, ale całego obszaru 

działalności urzędu, na dzień dzisiejszy, nie widzimy takiego zagrożenia by gwałtownie to 

bezrobocie, to bezrobocie wzrosło. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Czy jeszcze Państwo macie 

pytania do pana dyrektora? To może ja jeszcze na koniec. Panie dyrektorze, mam uprzejmą 

prośbę, żeby jeszcze raz przypomnieć mieszkańcom, że mogą się, mogą składać wnioski o 

wsparcie. Gdyby Pan był uprzejmy jeszcze tylko w dwóch, trzech zdaniach te terminy 

przytoczyć. Tak? Do kiedy mieszkańcy, ewentualnie pracodawcy, czy? 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy Pan Jarosław Góźdź   - 

Pracodawcy i mieszkańcy. Mieszkańcy na Pomianowskiego do Lokalnego Punkt 

Informacyjno - Konsultacyjnego, który aktualnie w reżimie sanitarnym bezpośrednio 

obsługuje osoby. Mogą się zgłaszać w sprawach dotyczących czy zaświadczeń, 

czy ewidencji, czy pomocy, czy współpracy z pracownikiem, mogą to na bieżąco sobie 

ustalać, rozmawiać. Jeżeli chodzi o pracodawców, to na dzień dzisiejszy, tak zadania 

związane z tarczą  COVID -ową, kryzysową. To są cały czas jeszcze te poprzednie 

instrumenty, czyli dofinansowanie wynagrodzeń pracowników, dofinansowanie działalności 
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gospodarczej oraz pożyczki w wysokości 5.000 zł. Wnioski można składać do 10 czerwca. 

Z tym, że to jest to jest pomoc jednorazowa. Jeżeli ktoś w zeszłym roku w ramach tego 

boomu, który był, złożył w kwietniu, w maju wniosek o pożyczkę, no to już drugi raz wystąpić 

nie może. Czyli to są takie instrumenty, które faktycznie no  kilka dziennie tam wpływa nam. 

Natomiast na dzień dzisiejszy aktywny taki instrument, to są dofinansowania, to jest dotacja 

też w wysokości 5.000 zł na dofinansowanie działalności gospodarczej dla przedsiębiorców, 

według określonych w PKD. Tam jest ponad 50 tych PKD, to są te branże, tak jak mówiłem 

hotelarskie, gastronomiczne, czyli to co teraz jest zamknięte. I te wnioski można składać 

do 31 marca bieżącego roku do nas, do urzędu pracy w formie elektronicznej. Wszelkie 

informacje na stronie internetowej mamy zamieszczone. Dotacja jest bezzwrotna pod 

warunkiem prowadzenia dalej działalności gospodarczej przez okres trzech miesięcy od daty 

otrzymania środków na swoje konto. I to faktycznie dziennie kilkadziesiąt wniosków takich 

cały czas otrzymujemy. Co będzie dalej, czy będzie dalsze wsparcie w zakresie 

dofinansowania w związku z obostrzeniami. Jak będziemy mieli informację, to będziemy z 

wyprzedzeniem informować, a będzie to związane z tym, czy gospodarka będzie się 

otwierać, czy będzie się zamykać, to takie nowe formy wsparcia mogą się pojawić. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - A jeszcze, jest jeszcze jedno 

pytanie od Pana Radnego Olecha Raddatza. Bardzo proszę. 

Radny Pan Olech Raddatz - Ja mam takie pytanie. Może Pan wie ile firm z gminy Koronowo 

otrzymało dotacje na ratowanie, utrzymanie miejsc pracy. Nie ma Pan, wiedzy ile firm 

otrzymało dotacje? 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy Pan Jarosław Góźdź    -  

Cała branża jest rozliczona jako urząd. My sprawozdanie zdajemy do Ministerstwa jako 

urząd. Z tych wszystkich instrumentów tutaj tak, jak powiedziałem jesteśmy w stanie 

oszacować, że 25% z tych środków poszło na powiat bydgoski, z czego poszło na Koronowo 

odpowiednio pewnie procentowo ile jest udziału gminy w powiecie. Także przykro mi bardzo/ 

nie jesteśmy w stanie precyzyjnie podać ile firm otrzymało wsparcie. Wszystkie firmy, które 

występowały do nas o formy wsparcia, były rozpatrzone tak jak Państwo widzieliście na tej 

prezentacji. Zdecydowana większość była rozpatrzona pozytywnie. Negatywnie, to jest, były 

rozpatrywane wnioski naprawdę w małym procencie, to dotyczyło nie negatywnie, ale tutaj 

były wykazane jako negatywne, ale czasami było tak, że były po prostu pozostawione bez 

rozpatrzenia, bo pracodawcy czasami składali po 2 razy, 3 razy o pożyczkę, licząc, że coś 
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przyspieszą. No, ale czasami nie przyspieszy. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo. Myślę, że wobec 

braku dalszych pytań, Panie dyrektorze serdecznie dziękujemy za szczegółową prezentację 

i uzyskane informacje. 

 

8.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Przystępujemy do punktu 

ósmego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 19 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

 

Przewodnicząca obrad  - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale 

o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania 

jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Stwierdzam, że 18 głosami „za”, przy 1 głosie  „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18  głosami „za”, 

przy 1 głosie „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 
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XXXVI/309/21  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  – Przystępujemy do punktu 

dziewiątego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? – 19 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta  - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  

Radny Pan Henryk Borowicz - Dziękuję Panie Burmistrzu za dotrzymanie słowa, że 

zadanie inwestycyjne pod nazwą "opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej 

budowy nowego budynku szkolnego w Wierzchucinie Królewskim" weszło na, do budżetu na 

2021. O tę inwestycję rozbudowy, budowy szkoły zabiegałem od początku kadencji. Jestem 

przekonany Panie burmistrzu, że ten trzeci projekt będzie zrealizowany, powstanie nowa 
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szkoła na czasy XXI wieku. Jeszcze mam takie pytanie. Pani Radna Szymańska, ja byłem 

zawsze za rozbudową, budową szkoły w Wierzchucinie Królewskim. Dziękuję 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Czy ktoś z Państwa radnych 

chciałby zabrać jeszcze głos w dyskusji? Bardzo proszę, Pan wiceprzewodniczący. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński - Niejako ad vocem, bo mam taki 

komentarz do dwóch pozycji i zmian w budżecie. Pierwsze właśnie dotyczy szkoły i budowy 

nowego budynku szkoły w Wierzchucinie. Ja dobrze pamiętam, bo na tej sali padały 

deklaracje o tym, że najpierw będzie wykonany audyt i dotyczyło to szkoły właśnie 

w Wierzchucinie i szkoły nr 2 w Koronowie. W czasie posiedzenia komisji przekonano nas, 

że szkoda pieniędzy na ten audyt. I taką decyzję podjęto jednak, że będzie te 100. 000 na 

prace projektowe, z tym że zwracam się do Pana radnego Henryka Borowicza, w przestrzeni 

publicznej pojawiają się niepokojące głosy o tym, że budowa szkoły w Wierzchucinie 

spowoduje likwidację szkół w Sitowcu i Witoldowie. W czasie prac komisji przekonano nas 

tutaj, że nie ma takich rozważań i należy w tej chwili te głosy uspokoić i mnie to, przynajmniej 

na dzień dzisiejszy, też uspokaja. A co do drugiej kwestii, to zakup samochodu do przewozu 

osób 140. 000 zł. Absolutnie tego nie kwestionuję, bo ten zakup powinien być dokonany 

dawno, nasza duża gmina powinna mieć taki samochód. Z tym, że też w pracach komisji 

padało uzasadnienie, że będziemy dowozić dzieci do różnych placówek. I może między 

innymi pokłosiem takiej decyzji, czy ta decyzja wynika z tego, że niestety, ale gmina 

przegrała z matkami, które domagały się zwrotu kosztów dowozu dzieci do Bydgoszczy. A 

przypominam, że dosyć tutaj twardo upierano się, że to te Panie nie mają racji. Okazało się, 

że w sądzie przyznano im rację.  

Radny Pan Olech Raddatz - Tutaj mamy kilka zmian w tym budżecie. A mnie troszeczkę 

drażni jedna zmiana, że widzimy w tej chwili jak wyglądają nasze drogi. Mamy zimę, mamy 

roztopy, pojawiają się dziury, a my zmniejszamy w dziale 600 transport i łączność drogi 

publiczne, gminne, w tym dziale kwotę 70.000 zł i przeznaczamy ją do działu 900 na 

utrzymanie zieleni w miastach i gminach, o co tutaj chodzi Panie burmistrzu? Czy nam nie 

zabraknie znowu pieniędzy, nie będziemy musieli przerzucać w drugą stronę, żeby naprawić 

te drogi potem po roztopach i po zimie? 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Odpowiadając radnemu, 

wiceprzewodniczącemu Guzińskiemu. Tak jak Państwu obiecałem w zeszłym roku, tak za 
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cały rok dzieci miały opłacane dowozy w zeszłym roku i słowa dotrzymałem. Jeśli chodzi 

o zakup BUS-a dla przewozu osób niepełnosprawnych, to wynika on z oszczędności, jakie 

udało się uzyskać na przetargach, na dowóz dzieci w naszej gminie. Te wszystkie połączone 

komisje, jeśli chodzi o dowóz, te wszystkie zarzuty służyły, myślę robieniu polityki, a chodziło 

o to, aby uzyskać oszczędności w wydatkach bieżących i zakupić tego BUS-a. Też uważam, 

że powinien być dawniej, mówiliśmy o tym na koniec zeszłego roku i udało się. Także, nic 

więcej nie mam do dodania. Co do zarzutu jeśli chodzi, znaczy przepraszam, co do pytania. 

Jeśli chodzi tutaj o jakieś likwidacje szkół, nie będę się na ten temat w ogóle wypowiadał. 

Myślę, że połączone komisje jasno sprecyzowały, że radni chcą najpierw budować, bądź 

rozbudować szkołę w Wierzchucinie Królewskim, a nie na moją propozycję, jaką było 

remontowanie szkoły nr 2, która ma prawie 800 dzieci. Więc nie widzę tutaj możliwości 

tłumaczenia się z tego, z tej sprawy myślę, że chciałem przekonać do, tego abyście mieli 

świadomość i przeświadczenie o tym, że dotrzymuję słowa i na tym bardzo mi zależy. Co do 

tutaj pytania Pana Olecha Raddatza, to niewykluczone, że będziemy musieli za chwilę 

zwiększyć, to jest oczywiste. Budżet jest tak, jak mówiliśmy sobie to wszyscy na sesji 

budżetowej, ciałem żywym i jeśli będą takie możliwości, będą takie potrzeby, to jak 

najbardziej.  

Radna Pani Ewa Szymańska - Panie radny Henryk Borowicz. Bardzo Panu dziękuję to jest 

za zwrócenie uwagi, że zawsze Pan był za rozbudową szkoły, tylko szkoda, że to nie zostało 

jakby odzwierciedlone w moim wniosku, który był złożony, ale to już pomijając. Ja chciałam 

tylko zapytać Pana burmistrza dotyczącej tej inwestycji opracowania, przepraszam, 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej. Czy jeżeli dojdzie to do skutku, czy będą brane pod 

uwagę nasze spostrzeżenia, co do budowy ewentualnie żłobka, umieszczenia tego żłobka? 

Bo też takie zapytania padały, żeby to było jakby wzięte też pod uwagę.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Wracając jeszcze do poprzedniej 

wypowiedzi. Chciałem dopowiedzieć Państwu tylko tyle, że jeśli chodzi o BUS-a do przewozu 

osób niepełnosprawnych, to w zeszłym roku złożyliśmy też wniosek do PFRON-u, niestety 

został odrzucony. Stąd musimy pokryć, to ze swoich środków. Jeśli chodzi o wnioski, 

to proszę Panią radną powiem tak, jak najbardziej, nie widzę żadnych przeszkód, żeby różne 

wnioski dyrektora, mieszkańców oraz zespołu roboczego, który zostanie powołany po to, 

będą realizowane, jak najbardziej.  
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Radny Pan Tomasz Skotnicki - O szkole w Wierzchucinie rozmawialiśmy wielokrotnie 

i szkoła w Wierzchucinie Królewskim była przedmiotem różnych sporów i dywagacji, 

oskarżeń zupełnie niepotrzebnych, tak mi się wydaje. Na dzień dzisiejszy, dzięki temu 

zapisowi w uchwale budżetowej, będzie można przystąpić do prac projektowych, 

koncepcyjnych i projektowych i moje takie zdanie jako szefa komisji finansów jest 

niepodzielne, że ta szkoła musi być skrojona na miarę. I tutaj jakby przed tym zespołem 

przed Panem burmistrzem, stoi ciężkie zadanie zrobienia tej szkoły w sposób optymalny na 

miarę dzisiejszych czasów, ze spojrzeniem na przyszłość, która no niestety demograficznie 

nie wygląda w tamtym rejonie zbyt ciekawie. Ale no miejmy nadzieję, że nie będzie tak źle 

i a szkoła stanie się taką wizytówkę naszej gminy. Wiele szkół się zamyka, może staniemy 

się jedną z niewielu gminy, która szkoły budujecie.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Dziękuję bardzo. Ad vocem 

tu chciałam dodać, że myślę, że budowa nowego obiektu jest zawsze ekonomicznie 

korzystniejsza. No niemniej, faktycznie mowa o tym była dużo wcześniej, audyt miał nam 

pokazać jaka jest ogólna sytuacja w oświacie Gminy Koronowo. Niemniej też argumentacja 

odnośnie kosztów tego audytu skłoniła tutaj Pana burmistrza do tego, żeby jednak 

przeznaczyć większość tych środków od razu na stworzenie projektu nowej szkoły. O głos 

jeszcze prosi Pan Radny Tomasz Skotnicki. 

Radny Pan Tomasz Skotnicki - Tak jeszcze uzupełniając to, co powiedziałem to, co Pani 

przewodnicząca jeszcze przytoczyła. Były dwa projekty szkoły w Wierzchucinie zrobione 

dużo wcześniej, które tak naprawdę nie doczekały się realizacji i trafiły do przysłówek do 

przysłowiowego śmietnika, niestety. Ale może nie ma tego złego, co by na dobre nie wyszło, 

bo jak widać i za poprzednich kadencji nie udało się tego zrealizować, bo może założenia 

były złe, no chyba były złe. Więc projekt, który myśmy też zastali przychodząc tutaj jako 

nowa rada, też przewidywał remont starego obiektu, tak naprawdę, który no na dzisiaj nie 

spełnia żadnych wymogów i to z resztą podkreślał Pan dyrektor. Także no widać, że trzeba 

iść w budowanie nowej szkoły, która będzie to optymalne rozwiązanie.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Myślę Panie Burmistrzu, że 

jak najbardziej to będzie dobry krok. Nie patrzmy już wstecz, idźmy do przodu. Natomiast 

miejmy też na względzie jednak szkołę nr 2 w Koronowie, która to wymaga tego remontu 

i gdzieś, jeżeli te środki się znajdą, Pani skarbnik, to jak najbardziej, myślę, że musimy się 
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nad tą szkołą nr 2 również pochylić. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze chciałby, zabrać 

głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego 

imiennego.  

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Stwierdzam, że 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18  głosami 

„za”, przy 1 głosie „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/310/21  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

dziesiątego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

 



 

 

16 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

 

Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/311/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Welezińki. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk ogłosiła 10 minut przerwy.  

Po przewie przewodnicząca obrad wznowiła obrady sesji. 

Obecnych 16 radnych. Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, Artur 

Koper, Elżbieta Mojzesowicz, Maciej Szlagowski. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej – działki ewidencyjnej nr 99/3 i 99/9 położonej 

w Samociążku gm. Koronowo. 
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Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przystępujemy do punktu 

jedenastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki 

ewidencyjnej nr 99/3 i 99/9 położonej w Samociążku gm. Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 16 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, Artur Koper, Elżbieta 

Mojzesowicz, Maciej Szlagowski. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

 

Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Radna Małgorzata Szymczak - Mam zapytanie o sprecyzowanie w jakim miejscu 

znajduje się ta działka? 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta -  To jest ul. Majerankowa. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  
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Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 16  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 16 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/312/21 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej – działki ewidencyjnej nr 99/3 i 99/9 położonej 

w Samociążku gm. Koronowo. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, Artur Koper, Elżbieta 

Mojzesowicz, Maciej Szlagowski. 

 

Ad.12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu dwunastego porządku obrad sesji 

do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 17 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, Artur Koper, Maciej Szlagowski. 
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Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

 

Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 18  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/313/21  w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński,  Maciej Szlagowski. 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo.  

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu trzynastego porządku obrad sesji do 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo.  
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Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, , Maciej Szlagowski. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

 

Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 16  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/314/21 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo.  

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński,  Maciej Szlagowski. 
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Ad.14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi 

położonego w miejscowości Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu czternastego porządku obrad sesji do 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi położonego 

w miejscowości Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński,  Maciej Szlagowski. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

 

Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

Pani kierownik wniosła autopoprawkę w nazwie uchwały. Mianowicie zamiast 

skwerowi położonego winno być skwerowi położonemu. 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Radny Pan Tomasz Skotnicki - Na wstępie chciałbym podziękować za przychylność 

i szybką realizację mojej interpelacji. 

Przez wiele lat BON Koronowo był formacją zapomnianą, że otoczoną mgłą 

tajemniczości, zepchniętą na margines wydarzeń związanych z walką żołnierza polskiego 
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we wrześniu 1939 roku. Dla wielu mieszkańców Koronowa i Gminy historia Batalionu jest 

historią nieznaną. Pomimo, że wielu z nas- mieszkańców często przebywa na Rynku nie 

wie o umieszczonej na Ratusza tablicy upamiętniającej żołnierzy z Koronowa. Ta tablica, 

a także plan walk na pozycji byszewskiej, który jest umieszczony obok kościoła 

w Byszewie powstała dzięki staraniom pasjonatów historii. Właśnie dzięki takim ludziom, 

których pasją jest poszukiwanie nieodkrytych do tej pory śladów, zarówno w ziemi 

przesiąkniętej (dosłownie) krwią mieszkańców Koronowa, jak i w archiwach. Możemy 

dzisiaj podjąć tą uchwałę. Uchwałę, która pozwoli na upamiętnienie naszych bliskich, 

krewnych, znanych i nieznanych, ojców i dziadków tej ziemi, którzy, na ochotnika podjęli 

się nierównej walki w imię Wolności, Ojczyzny i przyszłych pokoleń. 

Mam nadzieję, wierzę w to, że dzięki tej inicjatywie młode pokolenie będzie nadal 

pamiętać o swojej tożsamości. Miejsce to stanie się jeszcze bardziej symboliczne, 

widoczne w przestrzeni publicznej. 

Liczę także na to, że rozpoczęta już inwestycja- przebudowa PIT na Rynku, umożliwi 

wyeksponowanie wielu pamiątek i reliktów znajdujących się wśród mieszkańców, a także 

wydobytych z miejsc walk przez eksploratorów historii. Stworzymy wówczas takie 

rodzinne, koronowskie muzeum naszej lokalnej historii dla przyszłych pokoleń. 

Dzisiaj żyjemy w odmiennych czasach, czasach Internetu, globalizacji, pogoni za 

dobrami materialnymi, mierzymy się z pandemią… 

Czasami trzeba przystanąć. Posłuchajmy w tym miejscu słów Prymasa Stefana 

Wyszyńskiego: 

„Naród bez dziejów, bez historii, bez przeszłości staje się narodem bez ziemi, narodem 

bezdomnym, bez przyszłości. Naród, który nie wierzy w wielkość i nie chce ludzi wielkich, 

kończy się.” 

 

Przewodnicząca obrad Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/315/21 w sprawie nadania nazwy skwerowi położonemu 

w miejscowości Koronowo. 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi 

położonego w miejscowości Mąkowarsko. 

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu piętnastego porządku obrad sesji 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi położonego 

w miejscowości Mąkowarsko. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Katarzyna Szulta - Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 19 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

 

Przewodnicząca obrad  - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o 

wprowadzenie poproszę Panią kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej 

Agnieszkę Szwesta. 

Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

Pani kierownik wniosła autopoprawkę w nazwie uchwały. Mianowicie zamiast 

skwerowi położonego winno być skwerowi położonemu. 

 

Przewodnicząca obrad  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać 

głos w dyskusji? 
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Przewodnicząca obrad  - Zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego 

imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 19  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/316/21 sprawie nadania nazwy skwerowi położonemu 

w miejscowości Mąkowarsko. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński. 

Obrady sesji opuściła radna Katarzyna Karwat. Obecnych 18 radnych. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

 

Przewodnicząca obrad – Przystępujemy do punktu szesnastego porządku obrad sesji 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 18 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 
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Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto z 

Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie.  

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 18  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/317/21 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, Katarzyna Karwat. 

 

Ad.17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 14/1 położonej w miejscowości 

Gogolinek, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  – Przystępujemy do 

punktu siedemnastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 14/1 położonej w 

miejscowości Gogolinek, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 18 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów 
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Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały 

nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 18  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/318/21 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

oznaczonej nr ewidencyjnym 14/1 położonej w miejscowości 

Gogolinek, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, Katarzyna Karwat. 

Ad.18. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości zabudowanej oznaczonej nr ewidencyjnym 123/45 oraz 123/34, 

położonej w miejscowości Wierzchucin Królewski, stanowiącej własność Gminy 

Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  – Przystępujemy do punktu 

osiemnastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały  w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej oznaczonej nr ewidencyjnym 

123/45 oraz 123/34, położonej w miejscowości Wierzchucin Królewski, stanowiącej 

własność Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Wnoszę o to, by nie 
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odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 18 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów 

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Radny Bogusław Guziński - Ja tylko tytułem wyjaśnienia, bo będziecie Państwo się 

zastanawiali dlaczego tak, a nie inaczej będę głosować. Od dnia wyjazdu, odbyło się to w 

zeszłym roku, na wizję lokalną  komisji zagospodarowania przestrzennego wyrażam 

pogląd, że te nieruchomości powinny być podzielone na dwie części.  

Radna Pani Ewa Szymańska - Pani Kierownik jak sobie, nie wiem, czy wszyscy sobie 

też zdajemy sprawę, że jest tam dwóch przedsiębiorców na tą chwilę. Wiedzę jaką 

posiadam, to jeden z nich jest na pewno zainteresowany kupnem działki, ale nie w takim 

podziale jak jest teraz. No i jest to przedsiębiorca, który prosperuje bodajże od dwóch, 

czy dwóch lat chyba jak się nie mylę. Czy nie ma możliwości podziału tej działki na skoro 

jest on zainteresowany kupnem, ale nie oczywiście w takim podziale jak tutaj Państwo 

przedstawiacie?  

Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka 

Szwesta  - Nieruchomość jest wystawiona do przetargu i przygotowana do sprzedaży w 

takiej formie, jak jest i funkcjonuje. Nie, gmina, nie podnosiła dodatkowych nakładów, 

które wiązałyby się z podziałem nieruchomości. Aktualnie na nieruchomości na tych 

dwóch budynkach są zawarte umowy dzierżawy, które są zawarte na czas określone. W 

związku z tym, że wiedzieliśmy, że nieruchomości będą przygotowane do sprzedaży, 

dlatego wiedzieliśmy, że te umowy nie mogą być na czas nieokreślony. Tak jak już to 

wyjaśniliśmy sobie na komisjach. Jeżeli w tym przetargu, który planujemy jako pierwszy i 
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w kolejnych ta nieruchomość nie znajdzie nabywcy, to myślę, że oczywiście wspólnie na 

pewno będziemy razem i podejmiemy wtedy może decyzję o podziale. Co do zasady 

nieruchomości nie dzieli się, jeżeli nie ma takiej potrzeby, stąd też taka została podjęta 

decyzja, żeby tak w pierwszej kolejności tą nieruchomość wystawić do sprzedaży. 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Czy jeszcze ktoś z Państwa 

radnych chciały zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, przystępujemy do 

głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 11  

głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 11 głosami 

„za”, przy 5 głosach „przeciw”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/319/21 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

zabudowanej oznaczonej nr ewidencyjnym 123/45 oraz 123/34, położonej 

w miejscowości Wierzchucin Królewski, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, Katarzyna Karwat. 

 

18a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  w interesie 

publicznym w zakresie masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Przystępujemy do punktu 

osiemnastego a porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji  w interesie publicznym w zakresie masowych szczepień przeciwko 

wirusowi SARS-CoV-2. 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - O odczytanie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem poproszę wiceprzewodniczącego rady Pana Bogusława 

Guzińskiego. 

Wiceprzewodniczący rady Pana Bogusława Guzińskiego odczytał projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem. 
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Wprowadzono autopoprawki do projektu uchwały: 

1. W §1.  - w dacie 10 grudnia 2020 r., a nie 2021 r. 

2. W uzasadnieniu – drugi akapit powinno być 18 stycznia 2021 roku, a nie 2020 roku. 

3. W uzasadnieniu – drugi akapit producentów, a nie porducentów. 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto z 

Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 17  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/320/21 w sprawie rozpatrzenia petycji  w interesie publicznym 

w zakresie masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, Katarzyna Karwat. 

 

18b. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  – Przystępujemy do 

punktu osiemnastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały  w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 
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Kto jest za? 18 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią kierownik Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę Szwesta. 

Pani kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Otwieram dyskusję. Kto z 

Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Przewodniczący obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Stwierdzam, że 18  

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXVI/321/21 uchwały  w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 

 

Nieobecni radni: Patryk Bociek, Mariusz Weleziński, Katarzyna Karwat. 

 

19. Zapytania, wnioski i informacje. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Przechodzimy do punktu 
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dziewiętnastego  porządku obrad, to jest zapytania, wnioski i informacje.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Proszę kto z Pań, Panów 

radnych ma jakieś zapytania, wnioski, informacje? 

Radny Pan Olech Raddatz – Ja mam jedno zapytanie. Panie burmistrzu w jakim 

terminie zostaną wyremontowane i oddane do użytku zamknięte place zabaw na terenie 

Gminy Koronowo? Rozmawialiśmy o tym jesienią. Była mowa już, że zostaną one wtedy 

wykonane. Miała być wybrana firma, która kompleksowo je wyremontuje. Zbliża się 

wiosna i myślę, że chętnie rodzice z dziećmi już by skorzystali z tych placów zabaw. 

Radna Pani Ewa Szymańska – Panie burmistrzu, ja na poprzedniej sesji składałam 

wniosek dotyczący funduszy na inwestycje dla gmin popegeerowskich. Prosiłam również 

o wgląd do dokumentacji. Otrzymałam tylko sam wniosek, więc ponawiam jakby wniosek 

dotyczący tych funduszy na inwestycje dla gmin popegeerowskich. Proszę o dokumenty, 

które zdecydowały o wpisaniu tych inwestycji, a w szczególności o inwestycję: budowa 

odwodnienia terenu szkoły i osiedla mieszkaniowego w Wierzchucinie Królewskim - drugi 

etap. Skoro to są funduszy na inwestycje dla gmin popegeerowskich, to zastanawiam się 

czy wieś Wierzchucin, to wieś popegeerowska? Proszę o wyjaśnienie tej sprawy. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński - Ja mam zapytanie. Na jakim 

etapie są rozmowy z właścicielką dwóch odcinków drogi do mieszkań w Łąsku Małym- 

Wybudowanie w celu wykupu tych odcinków przez gminę. Aktualnie trwają prace nad 

zgłoszeniem roszczeń wobec skarbu państwa na trzecim odcinku drogi. Należy dążyć do 

ostatecznego uporządkowania sprawy własności drogi na rzecz gminy, tak aby umożliwić 

mieszkańcom wymienionej miejscowości właściwy dojazd. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – Ja mam zapytanie w imieniu mieszkańców 

Nowego Dworu.  Proszę o udzielenie informacji na jakim etapie jest realizacja wykonania 

nakładki asfaltowej na drodze gminnej oznaczonej numerem ewidencyjnym 150/2 

położonej w miejscowości Nowy Dwór?  

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Kilka pytań. Pierwsze, ile przeprowadzono kontroli 

nieruchomości w zakresie selektywnej zbiórki odpadów komunalnych? Ile wydano decyzji 

lub ile wszczęto postępowanie wobec osób, które nie dopełniają obowiązku 

selektywnego zbierania odpadów? Czego skutkiem było zastosowanie opłaty 

podwyższonej. Proszę również o informację za rok 2019 i 20. 

Następne pytanie. Czy prawdą jest że śmieciarki, które zostały zakupione są 
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niesprawne? Jeżeli tak, to jakie usterki wystąpiły? 

Pytanie następne. W jaki sposób gmina pomaga przedsiębiorcom z terenu Gminy 

Koronowo w związku z Covid-19? Chodzi do tejulgi i zwolnienia podatkowe, lub inne. 

Jeżeli udzielono pomocy, to jakiej, ilu przedsiębiorcom i na jakie kwoty? 

Proszę również o szczegółową informację dotyczącą wynagrodzeń i nagród udzielonych 

pracownikom w roku 2020 i 2021 -  kwoty w rozbiciu na poszczególne miesiące. 

Następne pytanie. Czy wypłacono nagrody dyrektorom jednostek w roku 2020 za rok 

2019? Jeżeli tak, to proszę o podanie kwot i wykazu imiennego oraz podstaw prawnych 

tych decyzji. 

Następne. Czy osoby składające oświadczenia majątkowe burmistrzowi w okresie od 

stycznia 2020 roku do lutego 2021 otrzymały podwyższone wynagrodzenie, nagrody lub 

inne dodatkowe świadczenia pieniężne? Jeżeli tak to w jakich wysokościach? W jakich 

miesiącach i z jakich przyczyn? Proszę o przekazanie informacji o wszystkich składnikach 

wynagrodzenia z podziałem na miesiące od stycznia do lutego 2020 stycznia 2020 roku do 

lutego 2021. 

Jeszcze kilka pytań, ponieważ otrzymałem wczoraj maila od mieszkańców. Spróbowałem 

to zebrać w kilka pytań. Pierwsze: Jakie komisje funkcjonują w przy Urzędzie Miejskim? 

Chodzi mi tutaj o formułę, taką jak na przykład mieszkaniowa, rozwiązywania problemów 

alkoholowych. Czy są jeszcze jakieś inne? Dalej, jakim kluczem kierowano się w wyborze 

członków tych komisji? Czy były to aspekty merytoryczne czy polityczne? Jakie posiadają 

kwalifikacje? Jakie pobierają wynagrodzenia, diety itp.?  Informację proszę w rozbiciu na 

miesiąc od momentu powołania. Czy w takich komisjach zasiadają pracownicy urzędu lub 

jednostek organizacyjnych gminy? W jakich godzinach odbywają się posiedzenia tych 

komisji? Pytanie ostatnie. Czy prawdą jest, że prezes ZGKiM spółka z o.o. w Koronowie 

jest równocześnie prezesem w Pruszczu? Czy pobiera pełne uposażenie i w jakiej 

wysokości? Czy jest to zgodne z prawem? 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk - Dziękuję. Czy Państwo 

radni mają jeszcze jakieś zapytania, wnioski?  

 

Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk -   Ja jeszcze pozwolę sobie 

na  zakończenie też zadać pytanie. Panie burmistrzu czy mamy już plan napraw dróg po 

wiosennych roztopach? Czy jakiś harmonogram będzie tego? Bo widzimy co się dzieje i 
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na pewno będziemy musieli się nad tym pochylić.  

Drugie zapytanie, dotarła do mnie informacja, że istnieje problem ze szczurami w centrum 

miasta. Czy możliwe jest podjęcie działań zapobiegawczych temu procederowi? 

 

20. Składanie interpelacji.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk – Zatem przechodzimy 

do punktu piętnastego porządku obrad sesji, do składania interpelacji.  

 

Radni nie złożyli interpelacji. 

 

21. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk  - Zatem przechodzimy 

do punktu szesnastego  porządku obrad sesji odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski -  Najpierw na odpowiedź no i dla 

radnego Raddatza. Jak najbardziej będą  place naprawiane. Wstrzymało nas troszeczkę 

remonty świetlic między innymi elektryczne. Teraz bierzemy się za placem zabaw.  

Jeśli chodzi radną Szymańską, oczywiście odpowiedź będzie całościowa na piśmie. Jeśli 

chodzi o radną Szymańską, to dokumentacja dotycząca odwodnienia Wierzchucina 

Królewskiego, jak najbardziej przed  złożeniem  jakichkolwiek wniosków, między innymi 

na ten fundusz potocznie zwany popegeerowskim, zwróciliśmy się do KOWR - u 

o wyznaczenie na miejsc, na które możemy składać i które mogą uzyskać 

dofinansowanie. Wymieniono między innymi Wierzchucin Królewski. A  jak Państwo co 

dobrze pamiętacie składamy wszystkie możliwe dofinansowania, które istnieją rządowe. 

Odwodnienie Wierzchucina Królewskiego za 3,8 mln zł i tutaj też skorzystałem z tej 

możliwości. Nie ma jeszcze odpowiedzi na to jak zostało, to rozpatrzone. Chociaż 

optymistycznie to nie wygląda, jeśli patrzę na dotacje dla Gminy Koronowo. Jeśli chodzi 

o Pana radnego Guzińskiego, odpowiedź będzie na piśmie. Jeśli chodzi o radnego 

Gliszczyńskiego, większość wypowiedzi będzie również na piśmie. Jeśli chodzi o 

zapytanie: Czy prawdą jest? Tak, prawdą jest, odpowiadam. Jeśli chodzi o zakupione 
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śmieciarki, jedna śmieciarka uległa awarii tylnego mostu. Jest w tym momencie 

remontowana. Plan naprawy dróg, jak najbardziej gminny zarząd dróg co miesiąc składa 

nam zapotrzebowanie, że tak powiem, co do naprawy dróg i co miesiąc jest to szeroko 

komentowane oraz ustalone z moimi kierownikami, którzy to później ustalają z zarządem 

dróg i idzie do realizacji. 

 

22. Zamknięcie obrad XXXVI sesji.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta - Romaniuk   Dziękuję bardzo. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam obrady XXXVI sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie. Dziękuję bardzo. 

Sesja trwała od godziny 12:22 do godziny 14:36. 

Koronowo, 10 marca 2021 r. 

 

Protokół sporządziła:                                                     

Magdalena Wanda - Joras      

Biuro Rady 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie 

 

            /-/   Katarzyna Brygida Szulta - Romaniuk 

    


